
Achterbanverslag MR-vergadering 22 november 

Een aantal zaken hebben we met elkaar besproken deze vergadering. Hieronder een korte 
samenvatting. 

1. Ad Vos (bestuurder PIT) komt uitleg geven over de administratieve inschrijving van de 
kinderen van De Kim. Sinds drie jaar heeft De Kim een te laag leerlingenaantal en daardoor 
geen eigen administratienummer meer. Dat we toch geld van het ministerie kregen, kwam 
omdat De Kim de afgelopen drie jaar administratief een nevenvestiging van ons kindcentrum 
De Bron was en de kinderen van De Kim daar administratief waren ingeschreven. Deze 
administratieve status is met ingang van dit onderwijsjaar komen te vervallen. Om de 
financiering van het ministerie te behouden en zo de continuïteit van het onderwijs aan de 
kinderen van De Kim te waarborgen, schrijven we hen vanaf dit onderwijsjaar administratief 
in bij ikc De Meander, ook een kindcentrum van PIT in Hendrik-Ido-Ambacht. Ouders en 
kinderen merken hier niets van, alle kinderen blijven gewoon onderwijs volgen op De Kim. 
Het is puur een administratieve handeling.  
De ouders worden middels een brief op de hoogte gesteld en moeten allemaal apart 
toestemming geven.  

2. Sander Lammers (penningmeester OR) komt uitleg geven over de begroting van de 
ouderraad. De MR gaat de kascontrole doen en tekent vervolgens de dechargeverklaring.  

3. We bespreken de beleidsvoornemens voor dit schooljaar. Dit is ook in te zien in 
www.transparantbeleid.nl  
 

 


